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Rady Miejskiej w Tarnowie  

 
     

Uprzejmie informuję, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia w dniu 3 grudnia 2018 r. 
radny Roman Korczak zgłosił wniosek do projektu budżetu Miasta na 2019 r. o przeznaczenie  
środków na dokumentację remontu ul. Sióstr Służebniczek w kwocie  70 000 zł.  
Wniosek w głosowaniu nie uzyskał poparcia Komisji - za wnioskiem głosowało 2 radnych, 
przeciw było 2 radnych, przy braku wstrzymujących. Radny Roman Korczak podtrzymał swój 
wniosek (wniosek mniejszości).  
 
 
 
     Przewodnicząca Komisji Zdrowia  
  
              Krystyna Mierzejewska   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


